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Distributionsliste:
Mødedeltagere

Referent: Lone Olesen

Nr. Emne Ansvarlig

1. Deltagere
Trine Gram, Jette Toft, Rikke Sønderby, Simone Lindekilde, Mette Østergaard, Lene
Kamp, Emil Kamp og Lone Olesen.

Fraværende
Camilla Madsen, Glenn Østergaard, Kasper Kamp og Geert Kamp.

2. Tilbuddet på planter og plantning
Claus Hemmingsen har været ude ved børnehaven for at se arealet, som skal blive til skov.
Jette og Emil Kamp var til stede, og de fik en god snak om projektet. Jette har rundsendt
tilbuddet, som hun efterfølgende har modtaget fra Claus Hemmingsen, til alle. Tilbuddet
lyder på 30.000 ekskl. moms, som dækker over planter og plantning af 0,2 hektar, så vi
skal selv stå for klargøring af jorden samt rengøring efterfølgende. Jette kontakter Claus og
takker ja til tilbuddet, så vi kan få planterne i jorden i løbet af april/maj, som det passer ind i
Claus’ program.

Inden start
Vi skal have undersøgt, om der skal søges tilladelse til at plante og/eller om der er nogen
instanser, der skal informeres, inden vi går i gang. Jette kontakter Poul Gregersen og
indhenter derudover LER oplysninger, så vi kan se, hvad der ligger af kabler mv. i jorden,
så vi ikke beskadiger noget.

Klargøring af jorden
Erhvervsgruppen (Emil Kamp og Jørgen Vig) vil stå for klargøring af jorden, men det må
ikke køres for tidligt. Emil tager kontakt til Claus Hemmingsen og koordinerer, hvornår
jorden skal klargøres ift., hvornår han regner med at komme og plante.

Ud over forarbejdningen af jorden til skoven, vil Jette gerne have grubbet jorden øst for
bygningen, da den ofte er meget sjappet. Emil hjælper med at sørge for, at det bliver gjort i
samme ombæring som klargøring til beplantning.

Renholdelse af jorden
Efter plantningen skal der rengøres mellem rækkerne ca. hver 6. uge. Det er ikke til at sige
præcist, hvornår rengøring bliver nødvendig første gang, men vi må se tiden an og fra gang
til gang planlægge en arbejdsdag til rengøringen. Geert Kamp, Kasper Kamp, Emil Kamp
(som har traktor med fræser), Denni Kristensen H.C. Sønderby Larsen og Nikolaj Dahl vil
bl.a. gerne hjælpe med rengøringen. Derudover stiller Glenn Østergaard gerne en traktor
med fræser/harve til rådighed, men uden bemanding, afhentning og tilbagelevering. Viftrup
Biogas bidrager med brændstof til traktorerne.

Der skal laves en Facebookgruppe til rengøringsfolket, så de den vej igennem kan
koordinere rengøringsarbejdet.
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Oversigt over bidrag

Pengebidrag
Viftrup Biogas 5.000 kr.
Jagtforeningen 3.000 kr.
SuperBrugsen 5.000 kr.
Borgerforeningen 10.000 kr.
Murerfirmaet Glenn Østergaard 10.000 kr.
Billig-arbejdstøj.dk 10.000 kr.
Total 43.000 kr.

Diverse bidrag
Erhvervsgruppen Spjald 100 % klargøring af jorden.
Spjald Murerforretning Hegn samt arbejdskraft til renholdelse.
Emil Kamp Traktor med fræser og arbejdskraft til

renholdelse.
Murerfirmaet Glenn Østergaard Traktor med fræser stilles til rådighed

(uden bemanding).
Viftrup Biogas Brændstof til traktorer og arbejdskraft

til renholdelse.

Jette opretter en ny konto til indkassering af bidragene, og Lone laver efterfølgende en
’faktura’, som sendes rundt.
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3. Diverse områder, der også trænger på legepladsen – inden næste arbejdslørdag

Der trænger til at blive fyldt mere knust asfalt på stierne rundt på legepladsen, og der er et
stykke af stien ved blåbærstuen, der skal flyttes. Derudover er der et sted, hvor børnene
har undergravet fliserne, hvor der enten skal stabilgrus på eller knust asfalt. Emil hjælper
med at få det afviklet snarest.

Emil snakker med Torben Snogdal, som er ved NCC for at høre, om han måske kan
overtales til at sponsorere et læs knust beton eller til at sælge det billigt. Sdr. Malle
Maskinstation stiller gerne lastbil og chauffør til rådighed til fragten.

Afgrænsningsstammerne rundt ved sandkasserne og gyngestativerne er rådne og skal
skiftes. Jette snakker med Bent for at høre, om han allerede har målt op, hvor meget der
skal bruges og koordinerer med Emil, hvis der skal bestilles noget hjem til arbejdsdagen.
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4. Arbejdslørdag 2022

Arbejdslørdagen planlægges på næste bestyrelsesmøde. Emil har lovet, at Spjald Tø&Sne
gerne sponsorere maden (fra Louises Catering) til det arbejdende folk på arbejdsdagen.

5. Næste bestyrelsesmøde

Flyttes (fra 24. marts) til 7. april kl. 19.30. Alle


